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PROTOKOLL FRA ÅRSMØTE FOR 2022

Protokoll fra årsmøte for Trønder-Lyn IL
Klubbhuset på Sørøya, 23.mars 2023

Sak 1. Åpning
Medlemmene ble ønsket velkommen av Monica Lervik By.
Det var ingen kommentarer til innkalling, publisering eller saksliste.
Antall fremmøtte: 14
Det ble holdt ett minutts stillhet til minne om medlemmer som har gått bort siden forrige årsmøte.

Sak 2. Konstituering
Valg av dirigent: Magnar Klingenberg
Valg av sekretær: Ingjerd Gundersen
Signering av protokoll: Tore Aune og Jan Roger Samdal

Enstemmig valgt
Enstemmig valgt
Enstemmig valgt

Sak 3. Årsmelding/beretning 2022
Beretning fra hovedstyret: Lest opp av Monica Lervik By
Det ble stilt spørsmål ved om hvorfor avdelingslederne ikke er en del av hovedstyret. Dette ble svart
ut ved at stort sett alle hovedstyremøtene har vært utvidet, det vil si at lederne fra avdelingene og
Kvålsdagan har deltatt.

Beretningen ble enstemmig godkjent.

Beretning fra håndballavdelingen: Lest av den enkelte.
Ola Hovin orienterte litt om utfordringene som har kommet opp for flerbrukshallen som er planlagt
ved Øya Gård og om fremdriften her. Ida Helene Fjeseth svarte ut spørsmål som ble stilt.

Beretningen ble tatt til etterretning.

Beretning fra fotballavdelingen: Lest av den enkelte.
Det ble stilt spørsmål om hvorfor fotballavdelingen ikke er bedre oppdatert på idrettslagets
hjemmeside. Tore Aune orienterte om at egen hjemmeside for fotball er på gang, og at link til denne
vil komme på idrettslagets hjemmeside snart.

Beretningen ble tatt til etterretning.

Beretning fra skiavdelingen: Lest av den enkelte.
Beretningen ble tatt til etterretning.

Beretning fra trimavdelingen: Lest av den enkelte.
Magnar Klingenberg utfylte beretningen og svarte på spørsmål. Det ble uttalt at foreldregruppen i
større grad fremover må utfordres til åta ansvar for friidrett og Knøttetrim.

Beretningen tatt til etterretning.



Sak 4. Regnskap
Årsregnskap for Trønder-Lyn IL
Revisjonsberetning ble lest av kasserer Ola Hovin. Regnskapet med noter ble lest og presentert av
Ola Hovin.

Hovedstyrets regnskap:
Regnskap ble enstemmig vedtatt.

Fotballavdelingens regnskap:
Regnskapet gjennomgått av Ola Hovin og tatt til etterretning.

Håndballavdelingens regnskap:
Regnskapet gjennomgått av Ola Hovin og tatt til etterretning.

Skiavdelingens regnskap:
Regnskapet gjennomgått av Ola Hovin og tatt til etterretning.

Trimavdelingens regnskap:
Regnskapet gjennomgått av Ola Hovin og tatt til etterretning.

Kvålsdagans regnskap:
Regnskapet gjennomgått av Ola Hovin og tatt til etterretning.

Sak 5. Fordelingsnøkkel for sponsoravtaler og tilskudd
På tidligere årsmøte var det bestemt at fordelingsnøkkelen skulle vurderes igjen i år.
Fordelingsnøkkelen brukes ved fordeling av midler fra hovedsponsor, kommunale tilskudd, NIF
midler etc. til avdelingene. Fordelingen har de siste årene vært basert på avdelingens
driftskostnader. Driftskostnadene i avdelingene de siste 6 år ble derfor presentert med beløp og
prosentvis av totalen. Årsmøtet ble bedt om å komme med innspill til fordeling. Etter innspill ble det
bestemt at fordelingsnøkkelen endres slik for 2023:

Fotball SO%
Håndball?%
Trim 3 %
Ski 40 %

Det ble bestemt at fordelingsnøkkelen fremover skal være fast årsmøtesak etter forutgående
forberedelse og behandling i utvidet hovedstyremøte.

Sak 6. Innkommet sak fra Solrun Lie: Erstatning for håndballbane som ble fjernet ved bygging av
Rosmælen barnehage
Asfalt håndballbane ved Rosmælen skole ble fjernet ved bygging av barnehage på slutten av 1980-
tallet. Idrettslaget hadde mottatt STU I-midler ved etablering av banen. Midlene forpliktet til at banen
skulle bestå i 40 år. Disse årene var ikke gått. Banen ble fjernet av Melhus kommune uten at
idrettslaget fikk uttale seg og således uten idrettslagets samtykke. Spørsmålet er om Melhus
kommune på et tidspunkt har forpliktet seg til å erstatte banen. Det er uvisst om det foreligger
skriftlig dokumentasjon på dette. Kan hende var denne feilen årsaken til at Trønder-Lyn fikk komme
inn som andelseier i Kjelleren når den ble bygd.

Det ble i årsmøtet uttrykt at en slik bane ved skolens område ville bidratt til økt håndballaktivitet
spesielt. Det er derfor et ønske at en slik bane finnes og at saken undersøkes nærmere. Saken kan ha
vært behandlet i årsmøtet tidligere.



Årsmøtet besluttet at hovedstyret skal ta saken videre ved å kontakte kommunen for å undersøke
om det finnes noe på saken. Kompensasjon ved annen løsning kan vurderes av hovedstyret.

Sak 7. Fastsetting av medlemskontingent
Hovedstyret foreslår at kontingenten fortsatt er kr 50 per medlem og at det ikke er kontingent for
æresmedlemmer.

Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Det ble foreslått at idrettslaget bør tilby å hjelpe folk med å registrere medlemskap i idrettslaget.
Registrering via Minidrett kan oppleves vanskelig for mange. Slik hjelp ble foreslått gitt ved
forskjellige arrangement f.eks. ved Trimavdelingens arrangement og Kvålsdagan.

Sak 8. Budsjett 2023
Hovedstyret:
Budsjettet ble enstemmig vedtatt.

Fotballavdelingen:
Budsjettet ble enstemmig vedtatt.

Håndballavdelingen:
Budsjettet ble enstemmig vedtatt.

Skiavdelingen:
Budsjettet ble enstemmig vedtatt.

Trimavdelingen:
Budsjettet ble enstemmig vedtatt.

Sak 9. Valg 2023
Valgkomiteens innstilling til årsmøte i Trønder-Lyn IL 23.03.2023.

Hovedstyret:
Leder: Cato Sannes
Nestleder: Therese Konradsen
Kasserer: Ola Hovin
Sekretær: Inga Lill Westrum
Styremedlem: Christian Bones Gravseth
Varamedlem: Ingebrigt Eidsmo

Håndball:
Leder: Ide Helene Fjeseth
Minihåndballkontakt: Ingrid Høiseth
Kasserer: Marte Grøtte Berg
Materialforvalter: Asbjørn Hokseggen
Sekretær: Tine B. Kregnes

Ny 1 år
Ny 2 år
Ikke på valg
Ny 2 år
Ikke på valg
Nye 2 år

Nytt 1 år
Nye 1 år
Ny 2 år
Nye 2 år
Nye 2 år



Fotball:
Leder: Tore Aune
Nestleder: Øyvind Keiserås
Sportslig leder barne- og ungdomsfotball
Kasserer: Jan Roger Samdal
Styremedlem: Anita Aune
Styremedlem: Marte Grøtte Berg

Trim:
Leder: Gjertrud Løhre
Kasserer: Gjertrud Løhre
Sekretær: Anne Lise Oshaug
Styremedlem: Svein Kvaal
Styremedlem: Magnar Klingenberg
Styremedlem: Astrid Myhr

Ski:
Leder: Asbjørn Hepsø
Nestleder: Anita Eidem
Kasserer, rennsjef: Kjetil Hulsund
Styremedlem (stadion): Glenn Ove Antonsen
Styremedlem (kiosk, skihytta: Gunn Anita Ler
Sportslig leder: Per Egil Bjørgen
Styremedlem (scootersjef): Øystein Bøhle
Styremedlem (banesjef skøytebane): Jan Morten Hokseggen
Styremedlem (skihytta, treningssamarbeidet): Kjersti Krogstad

Øvrige viktige verv:
Revisor: Terje Toi Ian
Revisor: Inge Flåøyen
Kjeller'n: Inge Flåøyen
Gauldal Arena: Anita Aune
Valgkomite leder: Therese Konradsen
Valgkomite medlem: Gry Storøy
Valgkomite medlem: Monica Garberg
Valgkomite varamedlem: Anni Marit Bolme

Nye 2 år
Ikke på valg
Ny 2 år
Ikke på valg
Ny 1 år
Ny 2 år

Nytt 1 år
Ikke på valg
Nye 2 år
Ikke på valg
Nye 2 år
Ikke på valg

Nytt 1 år
Nytt 1 år
Nytt 1 år
Nytt 1 år
Nytt 1 år
Nytt 1 år
Nytt 1 år
Nytt 1 år
Nytt 1 år

Ikke på valg
Nye 2 år
Ikke på valg
Nye 2 år
Ny 2 år
Nye 2 år
Ikke på valg
Ikke på valg

Monica Lervik By avsluttet årsmøtet med utdeling av blomster til Magnar Klingenberg for ryddig
gjennomføring av årsmøtet. Det ble også delt ut blomster til avdelingsledere, hovedstyret og andre
for jobben som gjøres for idrettslaget og lokalsamfunnet.

Møtet ble hevet ca. klokken 22.15.

Jan Roger Samdal
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Tore Aune


